
Schriftelijke vragen 
Artikel 60 RvO Provinciale Staten van Flevoland 
 
 
Onderwerp: Fonds Verstedelijking Almere 
 
 
Geachte voorzitter van Provinciale Staten, 
 
Overeenkomstig art. 60, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de PVV de 
volgende vragen aan het College van Gedeputeerde Staten en de Commissaris van de Koning. 
 
De fractie van de PVV heeft kennis genomen van de mededeling van GS dd. 10 februari 2015 inzake 
de provinciale bijdrage aan het Fonds Verstedelijking Almere voor de jaren na 2020 en stelt op basis 
van de betreffende artikelen van het Reglement van orde de volgende vragen. 
 
 
1. Is het College van oordeel dat de beslispunten als geformuleerd in het Statenvoorstel dd. 28 mei 

2014 de basis bieden om aan de gemeente Almere bij brief van 11 februari jl. kenbaar te maken 

dat de provinciale bijdrage ad Euro 6,7 mln. per jaar voor de periode na 2020 geborgd is? 

2. Kan het College de lijn bevestigen dat de nadere uitwerking van de Uitvoeringsovereenkomst 

Almere 2.0 uitsluitend een concrete bijdrage bevat voor de periode tot en met 2020 en dat voor 

de periode na 2020 er slechts sprake is van een procesafspraak waarin hooguit indicatieve 

aanduidingen zijn te doen?  

3. Is het College nog steeds de mening toegedaan dat “ het niet opportuun is om op dit moment al 

concrete en bindende afspraken te doen over de hoogte van onze bijdrage na 2020”? En zo ja, 

waarom dan nu deze brief? 

4. Wat is überhaupt de ratio om na een beleidswijziging om de eerder voor IFA gevoteerde gelden 

anders in te zetten, ook nog voor na 2020 –immers de einddatum van de IFA periode- budget 

beschikbaar te willen stellen aan de gemeente Almere? 

5. Waarom is ingeval de actualisatie van het Provinciefonds een bepalende factor is voor het nader 

bepalen van enige bijdrage na 2020, het nu wel mogelijk een concrete indicatie te geven waar 

de bedoelde actualisatie er niet is, nog los van de te volgen procedure? En waar is het bedrag 

van 6,7 mln. op gebaseerd? 

6. Waarom is het College ten principale van oordeel dat –waar PS wel goedkeuring diende te 

verlenen voor de onderliggende Uitvoeringsovereenkomst Almere 2.0- deze goedkeuring voor de 

nadere concrete uitwerking door PS nu niet opportuun is? En waarom meent het College te 

kunnen volstaan met een simpele mededeling? 

7. Is het niet zo dat buiten het eerder financieel geaccordeerde IFA programma nu in feite voor de 

periode na 2020 door GS op eigen titel middels onderhavige brief van 11 februari 2015 nieuwe 

budgetten zijn gevoteerd en daarmee het aan PS toekomende budgetrecht is geschonden? 

8. Is zodoende door GS niet een juridisch harde toezegging gedaan aan de gemeente Almere? En 

wat is nog de betekenis van het gestelde in genoemde brief dat jaarlijkse toekenning plaats 

vindt via vaststelling van de begroting door PS? Gaat het hier niet om een formeel afdekking 

achteraf? 

9. Wat is sowieso de urgentie om nog in deze statenperiode een concrete invulling te willen geven 

voor een provinciale bijdrage na 2020? 

 

 

Kees Kok 

Namens fractie PVV 

 


